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Boxtel moet zich profileren als ‘Centraal Station van Het Groene Woud’  
Een groter, beter, mooier en duidelijker (inter)nationaal uithangbord is er niet 
 
17 februari 2017 
 
Geacht college, geachte raad, 
 
Tot mijn vertwijfeling lees ik dat Boxtel zoekt naar een focus op toerisme en recreatie.  
Wat zoeken? Die focus ligt voor het oprapen!!  
 
Elke gemeente in Nederland zou er een moord voor doen dat te krijgen wat Boxtel heeft:  
de ligging in het hart van Nationaal Landschap Het Groene Woud 
 
Boxtel heeft dus 1 allesoverstijgende, absolute kans:  
 
BOXTEL ALS HET CENTRUM, HET CENTRAAL STATION VAN NATIONAAL LANDSCHAP HET GROENE WOUD  
 
Hyperbereikbaar via de A2 (route du soleil) en de spoorverbindingen uit meerdere windstreken.  
Er is geen plaats die zo een speciaal gebied heeft in combinatie met een optimale verkeersstructuur, als Boxtel. Boxtel als 
voorloper in duurzaamheid en natuurontwikkeling, als moderne gemeente van morgen, dus, moet zich daarom volledig 
focussen op deze profilering. En hieromheen alles bouwen wat nodig is.  
Boxtel moet deze positie opeisen:  zeg je Groene Woud, dan zeg je Boxtel, zeg je Boxtel, dag zeg je Groene Woud. 
Dit moet de focus zijn. 
 
De lokale infrastructuur zou hierop afgestemd moeten zijn. Ook visueel moet je overal aan dit thema worden herinnerd. Niet 
alleen met een fysieke Poort van het Groene Woud, een landmark dat je een keer ziet en nooit meer vergeet, aan de A2 bij afrit 
25 of 26, waar je met de auto direct parkeert en het Groene Woud in kunt -wandelen, fietsen, te paard etc.-, waar je kunt 
verblijven, overnachten, confereren…. noem het maar op. Uitgevoerd in een stijl die zo verrassend is dat letterlijk “de wereld 
ernaar komt kijken”. 
 
Ik heb in dit verband o.m. de naam van Winy Maas, kind van de streek, wereldberoemd (landschaps)architect (o.a. Markthal 
R’dam, Glazen Boerderij Schijndel, Stedelijke Visie Parijs). Het vraagstuk is te groot voor kneuterig hobbyisme en goedbedoelde 
inbreng, zoals het artikel in Brabants Centrum doet vermoeden. Laat mensen van statuur de zaak bekijken, mensen die op 
wereldschaal hun sporen hebben verdiend, samen met de creativiteit van bijvoorbeeld St. Lucas.  
 
Al op 04 februari 2013 gaf ik u aan dat Boxtel de grote, conceptuele profileringsprong voorwaarts kan maken. Bovendien is er  
een structuurvisie gemaakt die bij A2 afrit 26 spreekt over een nieuwe infrastructuur genaamd “Zuidelijke Poort” en betere 
verbinding naar Ladonk. 
 
In lijn met de focus die Boxtel moet hebben, in lijn dus met het centrale profileringsthema dat Boxtel zich moet aanmeten nml.  
“Centrum van Het Groene Woud”, wordt de naam “Zuidelijke Poort” vervangen door “POORT VAN HET GROENE WOUD”  (op 
de A2 staan al borden met vermelding  Groene Woud). De plek waar je verblijf in Boxtel, in Het Groene Woud, begint. 
 
 
 



Hieronder delen van mijn schrijven van 4 februari 2013. 
 
“Gemeenteraad kijkt naar 2025”, kopte het Brabants Centrum destijds.  
In lijn met de vooruitziende blik van Ger van den Oetelaar destijds, hetgeen mede tot een Nationaal Park Het Groene Woud heeft 
geleid (waar we overigens heel veel meer communicatie over mogen uitdoen: De Hoge Veluwe van Brabant), is het voor een 
betrekkelijk kleine gemeente als Boxtel mogelijk het verschil te maken en duurzame, blijvende projecten te scheppen die er toe 
doen, niet alleen voor de directe omgeving, ook nationaal en misschien zelfs wel internationaal. 
In dat licht bezien vraag ik aandacht voor de ontwikkelingen bij de Liempdse Barrière. Parijs heeft de Eiffeltoren, Den Bosch de 
Sint Jan en Boxtel zou als bepalend icoon straks de lichtreclame van McDonalds aan de A2 krijgen? 
 
Dat is veel te mager, niet ambitieus en vooral getuigt dit niet van visie…… Daarom zou er nu (2013!) een visionair masterplan 
moeten worden ontwikkeld, gericht op de lange termijn, waarin bijvoorbeeld het thema “Boxtel, Centrum van het Groene Woud“ 
de hoofdrol speelt, waar onder meer duurzaamheid, innovatie, architectuur, landschapsarchitectuur, het werken van morgen, 
industrie, dienstverlening, burgerbetrokkenheid, mobiliteit, verblijf, recreatie en behoud van cultuurlandschap gecombineerd 
worden. Zodanig dat de hele wereld ‘er naar komt kijken’. Uiteraard kan dit veel verder worden uitgebreid. 
 
Hiertoe is het zaak mensen van mondiale reputatie te betrekken en meeslepend te durven denken, (zonder grootheidswaanzinnig 
te worden). En samenwerking aan te gaan met het bedrijfsleven dat zich meer en meer ook maatschappelijk verantwoord en 
betrokken voelt ( lees vandaag het stuk over de CEO van Unilever, die zijn zorgen uit over de toenemende armoede in de wereld), 
burgers en de overheid, uiteraard. Zaak is een concept te ontwikkelen dat al het goede waar Boxtel en omgeving voor staat en 
om bekend is als uitgangspunt te nemen zodat het levensvatbaar is tot in lengte van jaren, tot de verbeelding spreekt en 
optimisme uitstraalt en brengt.  
 
In buurgemeente Schijndel heeft landschapsarchitect Winny Maas de Glazen Boerderij ontworpen, op de markt. Winny Maas is 
met zijn MVRDV mondiaal toonaangevend in architectuur en landschapsarchitectuur. Wereldvermaard en baanbrekend, een 
vernieuwende geest, die buiten de kaders opereert. En hij is kind van de streek. Het zou een eer, maar vooral ook van hoog 
niveau zijn, dergelijke talenten en autoriteiten in te schakelen om de visie voor de toekomst mede vorm te geven.  
 
Dit zal ook leiden tot discussie, net als bij de Glazen Boerderij: ‘Wat je d'r ook van vindt -ik vind het een prachtig project- elk 
plaats of regio die dergelijk talent voortbrengt zou deze mensen alle ruimte moeten geven om boven het maaiveld uit 
ontwikkelingen te stimuleren. In de Glazen Boerderij kan de middelmatigheid en vlakheid van bestuurders en hun ideeën 
gespiegeld worden, zodat durf, authenticiteit en grootsheid (geen grootheidswaan) zich kan manifesteren. En het volk verheffen, 
al was het maar omdat er meningen ontstaan, gedachten, nieuwe inzichten en optimisme over hoe het ook anders kan. Of je het 
nu mooi of lelijk, gepast of ongepast vindt. Het antwoord op de vraag waarom schept nieuwe richtingen. En dat is, zeker nu, van 
essentieel belang. Hulde aan allen die ervoor hebben gezorgd dat een dergelijk project juist in de provincie het licht ziet,’ schreef 
ik op facebook. 
 
Minister Plassterk zegt op 22 januari 2013 in de Volkskrant: “Op de dag dat je als politicus risico’s mijdt, moet je ophouden.” 
 
Zo u, College en Raad, nog niet aan een dergelijke moderne, conceptuele insteek heeft gedacht, is dit het moment om juist dat 
nu te doen en over de schaduwen van het reguliere, vaak kleine denken heen te springen. Verras de wereld! 
 
Graag bereid tot verdere toelichting en benieuwd naar de grote stappen, verblijf ik, 
met welgemeende groet, 
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